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 AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 04/2018 (139) 

 

z řádného zasedání Akademického senátu FLK Ř konaného  

dne 19. b řezna 2018 

v zasedací místnosti, budova UH 1, Studentské nám ěstí 1532, Uherské Hradišt ě 

 
Přítomni  
Členové (abecedn ě): Bc. Kristýna Benešová, Tomáš Daněk, Ing. et. Ing. Jiří Konečný, Ph.D., 

JUDr. Pavel Mauer, Ing. Miroslav Musil, Ph.D., Hana Müllerová, Ing. 
Jakub Rak, Ph.D.,Zdeňka Spáčilová, RNDr. Jakub Trojan, Ph.D., MSc, 
MBA,  doc. Ing. Pavel Valášek, CSc., Jakub Smolan 

 
Stálí účastníci zasedání: doc. RNDr. Jiří Dostál, CSc., Ing. Slavomíra Vargová, Ph.D., Ing. Alena 

Procházková, Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D., prof. Ing. Dušan Vičar, CSc. 
 
Hosté: 
  
Omluveni: doc. Ing. Zuzana Tučková Ph.D  
 
 
Návrh programu:  

1.   Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ. 
5. Informace děkana, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání Pravidel tvorby rozpočtu FLKŘ na rok 2018 (tajemnice FLKŘ). 
7. Vyhlášení voleb kandidáta na jmenování děkanem FLKŘ a volba volební komise pro volby 

kandidáta na jmenování děkanem FLKŘ. 
8. Různé (řídí předseda AS FLKŘ). 
9. Závěr (předseda AS FLKŘ). 

 

 
Bod1) Zahájení (JUDr. Mauer) 
Ve 13:34 zahájil předseda AS FLKŘ JUDr. Mauer jednání a přivítal přítomné senátory a vedení fakulty. 
 
Bod2) Projednání programu zasedání 
JUDr. Mauer se dotázal, zda jsou nějaké připomínky k minulému zasedání AS FLKŘ a k zápisu z tohoto 
zasedání – žádné připomínky ani doplnění nebyly vzneseny. 
Poté JUDr. Mauer seznámil přítomné s programem a zeptal se, zda někdo z přítomných navrhuje změnu 
programu či jeho doplnění. Vzhledem k tomu, že žádný návrh nebyl vznesen, JUDr. Mauer konstatoval, že 
jednání se bude dále řídit navrženým programem. 
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Bod 3) Stav pln ění usnesení AS FLK Ř (předseda AS FLK Ř) 
Předseda AS FLKŘ konstatoval, že na minulém mimořádném jednání byla přijata dvě usnesení 
(projednání akreditací a schválení Bc. Benešové členkou Ekonomické komise AS FLKŘ). Tato usnesení 
nevyžadují kontrolu. 
 
Bod 4) Informace p ředsedy AS FLK Ř. 

- JUDr. Mauer uvedl, že minulého zasedání AS UTB se nezúčastnila část vedení UTB, tedy 
informační část byla stručná. 

- Zlínský kraj navštívil premiér v demisi pan Babiš, v rámci této návštěvy se v aule UTB uskutečnila 
beseda premiéra s občany. K této besedě obdržela UTB negativní ohlasy s tím, že univerzitní 
půda není vhodná po prezentování politických záležitostí. Rektor k těmto reakcím uvedl, že 
v předchozím období na půdě UTB rovněž probíhaly prezentace politických subjektů, navíc 
prostor pro tuto akci si objednal Úřad vlády ČR. 

- Před novým Vzdělávacím centrem FHS byly vykáceny stromy, které tam následně ležely delší 
dobu neodstraněné, což vyvolalo negativní reakce občanů. Tato záležitost je však v gesci 
Městského úřadu Zlín. 
 

Bod 5) Informace d ěkana, prod ěkanů a tajemnice fakulty. 
doc. RNDr. Jiří Dostál, CSc., děkan 

- Připravují se reakreditace bakalářských studijních programů Ochrana obyvatelstva, Hodnocení a 
ovládání rizik a Řízení environmentálních rizik. 

- V průběhu tří týdnů bude na NAÚ odevzdána zpráva o personálním zabezpečení fakulty 
(požadavek byl dán Akreditační komisí při akreditaci NMgr. studia) – děkan informoval o 
personálních změnách na fakultě v průběhu minulých let.  

 
Ing. Slavomíra Vargová, Ph.D., proděkanka pro pedagogickou činnost 

- Ke dni 19. 3. 2018  studuje na fakultě 654 studentů. 
- Avizované hodnocení kvality studijních programů zatím nebylo realizováno (připravuje se na 

úrovni rektorátu), studenti budou v průběhu 14 dnů osloveni rektorátem prostřednictvím e-mailu 
s odkazem na externí dotazník. Hodnocení je důležité pro sebehodnotící zprávu UTB, která je 
nutnou přílohou všech podávaných akreditací. 

- Probíhá každoroční celouniverzitní audit pedagogických a tvůrčích úvazků akademických 
pracovníků. 

 
Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D., proděkan pro vnější vztahy a CŽV 

- Dokončují se smlouvy o spolupráci s firmami pro akreditaci SP Aplikovaná logistika. 
- Dokončují se webové stránky UTB (kvůli akreditacím budou spuštěny 1. 5. 2018). Videa z činnosti 

fakulty jsou umístěna na youtube kanálu – proklik na něj je na webu fakulty. 
- Dne 4. 4. se na fakultě uskuteční akce Daruj krev pro život, tato akce bude mediálně podpořena i 

regionálním tiskem. 
 

Ing. Alena Procházková, tajemnice fakulty 
- Ke sportovním aktivitám mimo studijní plán se přihlásilo jenom 25 studentů, což je málo. Fakulta 

uvítá názory a nápady studentů na případné změny těchto aktivit tak, aby se jich účastnilo více 
studentů. 

- Nominace na Galavečer UTB je možné podávat do 25. 3. 2018.  
- Dne 20. 3. 2018 se bude v gesci Městského úřadu Uherské Hradiště konat veřejné fórum 

s tématikou udržitelné dopravy. Fakulta byla Městem UH požádána o pomoc při realizaci. Akce se 
zúčastní RNDr. Trojan se studenty. 

- Dr. Melichárek z Ústavu tělesné výchovy navrhnul, aby na FLKŘ vzhledem k jejímu zaměření bylo 
zřízeno celouniverzitní Centrum požárního sportu. Problémem je, že zatím není fakulta schopna 
vytvořit v tomto sportu celá družstva, byť někteří jednotlivci dosahují vynikajících výsledků. Bylo 
by vhodné, aby studenti i sami mezi sebou vyvinuli větší aktivitu. 
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Bod 6)  Projednání Pravidel tvorby rozpo čtu FLK Ř na rok 2018 (tajemnice FLK Ř). 
Tajemnice fakulty seznámila přítomné se zásadami tvorby rozpočtu fakulty – tyto zásady členové AS 
FLKŘ obdrželi e-mailem.  

V diskuzi se Ing. Musil dotázal, zda byli ředitelé ústavů osloveni při tvorbě rozpočtu. Tajemnice fakulty 
odpověděla že ano, odevzdání požadavků na rozpočet bylo úkolem z kolegia děkana. 

 
Bod 7) Vyhlášení voleb kandidáta na jmenování d ěkanem FLK Ř a volba volební komise pro volby 
kandidáta na jmenování d ěkanem FLK Ř. 
JUDr. Mauer na úvod uvedl, že termín vyhlášení voleb byl konzultován s děkanem fakulty, v případě, že 
bude nový kandidát na jmenování děkanem zvolen, bude mít stávající děkan dostatek času na předání 
funkce. 
Dále JUDr. Mauer seznámil přítomné s návrhem organizace voleb, který byl všem zaslán e-mailem. 
Rovněž uvedl, že byla navržena volební komise v následujícím složení – s navrhovanými členy bylo o 
jejich členství v komisi jednáno a všichni předběžně souhlasili. 
Předseda volební komise: doc. RSDr. Václav Lošek, CSc., členové komise: JUDr. Jaromír Maňásek, Mgr. 
Veronika Kavková, Ph.D., Bc. Romana Musilová, Bc. Michaela Zelená. 
 
Poté předseda AS FLKŘ vyzval přítomné k diskuzi k této problematice. 
 
Ing. Konečný navrhnul, aby členem komise byl jmenován místo Dr. Kavkové Ing. Pavel Viskup, Ph.D., se 
kterým bylo původně jednáno. Dr. Viskup se domníval, že z časových důvodů nebude moci v komisi 
pracovat, po prověření situace však se svým členstvím souhlasí. 
Další připomínky nebyly. 
 
JUDr. Mauer navrhnul hlasování o složení komise an bloc – proti tomto návrhu neměl nikdo námitky. 
 
Návrh usnesení č. 139/1 
„AS FLKŘ schvaluje volební komisi pro volbu kandidáta na jmenování děkanem FLKŘ UTB v následujícím 
složení:  
Předseda: doc. RSDr. Václav Lošek, CSc. 
Členové: JUDr. Jaromír Maňásek, Ing. Pavel Viskup, Ph.D., Bc. Romana Musilová, Bc. Michaela Zelená.“ 
  
K hlasování přítomno celkem 11 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 139/1 
„AS FLKŘ schvaluje volební komisi pro volbu kandidáta na jmenování d ěkanem FLK Ř UTB 
v následujícím složení:  
Předseda: doc. RSDr. Václav Lošek, CSc. 
Členové: JUDr. Jaromír Ma ňásek, Ing. Pavel Viskup, Ph.D., Bc. Romana Musilová , Bc. Michaela 
Zelená .“ 
 
 
Dále proběhla diskuze k termínům voleb. 
Paní Skýbová navrhla posunutí začátku termínu podávání návrhů na 21. 3. 2018 na 12:00 hodin (oproti 
navrhovaným 10:00 hodin) z důvodu školení THP pracovníků, během kterého bude sekretariát děkana 
uzavřen. 
Děkan fakulty doporučil, aby se představení kandidátů realizovalo až 2. 5. 2018 – před volbou a 
představením kandidátů tak bude menší prodleva. 
Dále bylo navrhnuto, aby volba děkana probíhala na jednání 10. 5. ve 14:00 hod. (místo 13:30) – lepší 
koordinace s výukou. 
Ing. Musil navrhnul, že pokud se představení kandidátů uskuteční až 2. 5., je možné posunout termín pro 
odevzdání CV kandidátů až do 25. 4. 2018. 
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Se všemi navrženými změnami členové AS FLKŘ souhlasili. 
 
 
Návrh usnesení č. 139/2 
„AS FLKŘ vyhlašuje volbu kandidáta na jmenování děkanem Fakulty logistiky a krizového řízení UTB ve 
Zlíně. Termíny, týkající se voleb, jsou stanoveny v dokumentu, kterým jsou volby vyhlášeny.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 11 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 139/2 
„AS FLKŘ vyhlašuje volbu kandidáta na jmenování děkanem Fakulty logistiky a krizového řízení UTB ve 
Zlíně. Termíny, týkající se voleb, jsou stanoveny v dokumentu, kterým jsou volby vyhlášeny.“ 
 
 
Bod 8) Různé 

- JUDr. Mauer poukázal na poměr mezi přijatými studenty a počtem současně studujících studentů. 
Bylo by vhodné zanalyzovat, čím je způsoben velký odchod studentů a jestli na to nemá vliv fakt, 
že přijímáme prakticky každého bez přijímacích zkoušek. 

- Dále JUDr. Mauer poukázal na velké disproporce počtu studentů vzhledem k jednotlivých 
ústavům a uvedl, že zejména pro studenty Řízení environmentálních rizik by bylo vhodné lépe 
specifikovat profil absolventa a možnosti uplatnění absolventů v praxi. 

- RNDr. Trojan informoval, že dne 9. 4. 2018 v době 9 -11 hod. proběhne v prostorách kunovického 
podjezdu akce „Ukliďme Česko“. Fakulta dostala nabídku se k této akci připojit – akce se zúčastní 
zaměstnanci Městského úřadu Kunovice a management firmy Hamé.  

- Ing. Vargová předložila členům AS FLKŘ časový plán výuky na akademický rok 2018/2019. Tento 
plán byl zpracován dle posledního rozhodnutí děkana fakulty, prezentovaného na dnešním 
kolegiu děkana – odborná praxe studentů OO nebude součástí rozvrhované výuky, ale bude 
realizována průběžně. Ing. Vargová uvedla, že plán by měl být projednán do konce dubna 2018 a 
požádala členy AS FLKŘ, aby své připomínky k předloženému plánu zasílali na její e-mailovou 
adresu (v kopii Ing. Halabalovéá) do 12. 4. 2018. Připomínky budou do plánu zapracovány a plán 
bude předložen AS FLKŘ ke schválení na jednání 23. 4. 2018. 

- Ing. Vargová upozornila na disproporci ve schválených Pravidlech pro uskutečňování studijních 
programů na FLKŘ, kdy máme jako maximální kapacitu pro laboratorní cvičení stanoveno 12 
studentů, zatímco reálná kapacita nově vzniklé chemické laboratoře je 16 studentů. JUDr. Mauer 
přislíbil, že zjistí, jakým způsobem toto jednoduše opravit. 

- Sl. Benešová se dotázala, proč došlo ke zrušení exkurzí pro studenty OO do Prahy (dr. Kyselák) 
– vedení prošetří.  

- Pan Daněk se dotázal, zda by nebylo vhodné změnit poskytovatele nepovinných sportovních 
aktivit. Tajemnice fakulty upozornila, že to není tak jednoduché, protože by bylo vhodné, aby tyto 
aktivity zajišťoval jeden provozovatel a málokdo má širokou nabídku. Nicméně pokud mají 
studenti nějaké návrhy, ať je předají paní Procházkové a vše bude prověřeno. 

 
Bod 9) Záv ěr (JUDr. Mauer). 
 
Na závěr předseda AS FLKŘ připomenul, že příští jednání senátu se uskuteční dne 23. 4. 2018 ve 13:30  
hod. 
Ve 14:50  bylo jednání ukončeno. 
 
 
 
 
Zapsala:  Bc. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 
Verifikoval:  JUDr. Pavel Mauer, předseda AS FLKŘ  
 


